

Title (en)  
Container for a product, particularly for a stick shaped product

Title (de)  
Behälter für ein Produkt, insbesondere für ein stiftförmiges Produkt

Title (fr)  
Boîtier pour produit, notamment sous forme d'un stick

Publication  
**EP 0948915 A1 19991013 (FR)**

Application  
**EP 99400622 A 19990312**

Priority  
FR 9804314 A 19980407

Abstract (en)  
Casing (1) for a make-up stick (18) mounted on a support (19) comprises bottom (8) with a rotating cover (2). A lateral skirt (4) selectively closes/disengages an opening (13) in the casing. A coupling peg (7) and slot (25) enable the opening to be disengaged in response to relative rotation between the bottom and the cover. The support is then driven in the direction of the opening from positions in which the stick is contained inside the casing to where it is accessible from outside the casing. Guides (15,19) provide radial translation of the support in the opening direction.

Abstract (fr)  
La présente demande concerne un boîtier (1) d'axe X pour le conditionnement, notamment sous forme d'un stick (18), d'un produit monté sur un support (19), le boîtier comportant un fond (8), et un couvercle (2) monté en rotation sur le fond, des moyens (4) permettant, sélectivement, de fermer/dégager une ouverture (13) prévue sur la tranche du boîtier, des moyens de couplage (7, 25) étant prévus pour, en position dégagée de l'ouverture (13), en réponse à un mouvement de rotation relatif entre le fond (8) et le couvercle (2), entraîner le support (19) en direction de l'ouverture (13), entre une première position dans laquelle le produit (18) est contenu sensiblement à l'intérieur du boîtier, à une seconde position dans laquelle le produit (18) est accessible depuis l'extérieur du boîtier, des moyens (15, 16) assurant un guidage en translation radiale du support (19) en direction de ladite ouverture (13), entre lesdites première et seconde positions. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A45D 40/02**

IPC 8 full level  
**A45D 40/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A45D 40/023** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] US 2031839 A 19360225 - ALEX LIMBACH  
• [A] FR 814144 A 19370617

Cited by  
FR3067577A1

Designated contracting state (EPC)  
DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0948915 A1 19991013**; FR 2776899 A1 19991008; FR 2776899 B1 20000512

DOCDB simple family (application)  
**EP 99400622 A 19990312**; FR 9804314 A 19980407